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Hei! 
 
Inneklimakartlegging: Skulen har seinare år vore opprusta både innvendig og utvendig. Det er nye og 
gode ventilasjonsanlegg som vert ettersett med årleg kontroll etter avtale. Me har ikkje fått 
meldingar om tilstander som varslar om at det bør utførast særskild inneklimakartlegging.  
 
SD anlegg: Avtale om årleg kontroll. (Petterson og Gjellesvik) Anlegget vert styrt av vaktmeister. Me 
er ikkje «låst» på temperaturer men prøver å imøtekoma brukarane sine ynskjer.  
 
Måleresultatet kan bestillast hjå PG om me ynskjer. 
 
Me skal sjå nærare på på tekstilrommet og rommet i paviljongen. Me gjer samstundes merksam på at 
paviljongen nettopp har kome i drift og tilpasningar er nødvendig i startfasen. Når det gjeld 
ventilasjonsanlegget går det for full maskin og gir meir luft inn enn det som er kravet. Dette er gjort 
då me ikkje hadde god oversikt over bruk og tal på elever i startfasen, men vil verta regulert ned 
etter kvart. «Støen» vil då avta.  
 
 
Mvh 
Einar Færø 
Einingsleiar Drift  
Mob.99098153 
 
 

Fra: Grethe Elin Mjelde  
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Til: Einar Færø 
Kopi: Inger Morken Ellingsen; Ingrid Didriksen; Ingvild Lindborg; Tord A Lappen Moltumyr; Olaf 

Michal Hella 

Emne: Utfyllende opplysninger - Manger skule 

 
Hei. 
 
I går hadde vi et møte og en befaring på Manger skule vedr. vurdering av helseverngodkjenning. 
 
I den sammenheng ønsker jeg utfyllende opplysninger: 

1. Er det utført inneklimakartlegging i klasserom?  
o Er det SD-anlegg? Hva er innstillingene? 
o Har du noen måleresultater? 

 Årsak: Det oppleves tung luft i klasserom for 7.klasse – TEKSTIL og i et 
klasserom i Paviljong.  

 Det var også mye støy fra vifte i Paviljong – høres ut som den jobbet for 
fullt. Innregulert?  

2. Uteområdet: Dette skulle Ingrid Didriksen undersøke 



o Er det mer uteareal innenfor skolens område som benyttes (inngjerdet eller 
ikke), og er det areal i nærheten som benyttes (kan benyttes)? 

 Har fått opplyst at uteområdet er på 4734 m2. (Skolen bør ha mer 
uteareal). 

3. Inneareal: Dette skulle Inger M. Ellingsen sende meg 
o Oversikt over klasserom med elevtall og antall lærere (i hvert klasserom). 

 
Saken vil bli behandlet videre når jeg har mottatt utfyllende opplysninger. 
 
Mvh 
Grethe Elin Mjelde |Teknisk-hygienisk ingeniør – Miljøretta helsevern 
 
E-post: mjge@lindas.kommune.no | Telefon: + 47 56 37 57 70 / + 47 950 19 609 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no 

 

 
 

mailto:mjge@lindas.kommune.no
http://www.lindas.kommune.no/

	Fra: Grethe Elin Mjelde  Sendt: 18. september 2018 13:32 Til: Einar Færø Kopi: Inger Morken Ellingsen; Ingrid Didriksen; Ingvild Lindborg; Tord A Lappen Moltumyr; Olaf Michal Hella Emne: Utfyllende opplysninger - Manger skule

